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Dnia 31.3.2025 r. 

Rada Miejska w Tułowicach 
Radni - Sesja 

Protokół XV 

XV Sesja Rady Miejskiej w Tułowicach - 2024-2029 w dniu 27 marca 2025 r. 
Miejsce posiedzenia: Sala Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Tułowicach 
Obrady rozpoczęto 27 marca 2025 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 18:39  

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bojkowski 
2. Krzysztof Cykowski 
3. Dominika Drążek 
4. Tomasz Gala 
5. Michał Kuciński 
6. Elżbieta Kuzdrowska 
7. Piotr Mazurkiewicz 
8. Jan Michalski 
9. Marcin Patrys 
10. Adam Pestka 
11. Andrzej Pochopień 
12. Sylwia Szklorz 
13. Piotr Szmidt 
14. Anna Wojciuk-Nowak 
15. Agnieszka Zawadzka 
 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala otworzył XV sesję Rady Miejskiej w Tułowicach, 
przypomniał, że jest to sesja zwołana na wniosek Burmistrza. Poinformował, że na mocy ustawy 
o samorządzie gminnym obrady są transmitowane na żywo, nagrywane i rejestrowane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji 
Publicznej, na stronie internetowej Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty.  

Sprawdzenie obecności 
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OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

Wyniki imienne: 

OBECNY (14) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 
Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 
Pochopień, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

NIEOBECNY (1) 
Sylwia Szklorz 
Przewodniczący stwierdził kworum przy którym Rada Miejska może podejmować uchwały, 
następnie przywitał przybyłych oraz oglądających sesję. 
 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Gala powiedział, że propozycję porządku obrad wraz  
z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja, w wersji elektronicznej. 
Następnie odczytał porządek obrad, a następnie zapytał, czy są wnioski o jego zmianę. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski złożył wniosek o zmianę porządku obrad, 
polegający o wycofanie z porządku obrad dwóch uchwał: w sprawie rekomendacji dla Burmistrza 
Tułowic w zakresie podejmowanych działań w związku z dysponowaniem nieruchomościami 
gruntowymi niezabudowanymi stanowiącymi własność gminy Tułowice oraz w sprawie 
rekomendacji dla Burmistrza Tułowic w zakresie podejmowanych działań w związku  
z dysponowaniem nieruchomościami gruntowymi niezabudowanymi stanowiącymi własność 
gminy Tułowice. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku dotyczącego usunięcia dwóch  
z porządku obrad. 
 

 
 
3. Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad polegającej o wycofaniu z porządku obrad 
uchwały w sprawie rekomendacji dla Burmistrza Tułowic w zakresie podejmowanych działań w 
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związku z dysponowaniem nieruchomościami gruntowymi niezabudowanymi stanowiącymi 
własność gminy Tułowice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, 
Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (4) 
Michał Kuciński, Adam Pestka, Andrzej Pochopień, Anna Wojciuk-Nowak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Patrys 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
Sylwia Szklorz 

Głosowano w sprawie: 

II Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad polegającej o wycofaniu z porządku obrad 
uchwały w sprawie rekomendacji dla Burmistrza Tułowic w zakresie podejmowanych działań  
w związku z dysponowaniem nieruchomościami gruntowymi niezabudowanymi stanowiącymi 
własność gminy Tułowice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, 
Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (4) 
Michał Kuciński, Adam Pestka, Andrzej Pochopień, Anna Wojciuk-Nowak 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Patrys 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
Sylwia Szklorz 

 

4. Przedstawienie zmienionego porządku obrad. 
Przewodniczący Rady odczytał zmieniony porządek obrad. 

 

5. Głosowanie w sprawie zatwierdzenia zmienionego porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gala zarządził głosowanie w sprawie zatwierdzenia zmienionego 
porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie w sprawie zatwierdzenia zmienionego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, 
Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Andrzej Pochopień, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, 
Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (2) 
Michał Kuciński, Adam Pestka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Patrys 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Sylwia Szklorz 
Przewodniczący stwierdził, że zmieniony porządek obrad został przyjęty. 

 

6. Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 14 lutego 2025 r. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala powiedział, że protokół został Radnym wysłany zgodnie ze 
statutem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 14 lutego 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 
Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 
Pochopień, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
Sylwia Szklorz 
Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

7. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 27 lutego 2025 r. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala powiedział, że protokół został Radnym wysłany zgodnie ze 
statutem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
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Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 14 lutego 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 
Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 
Pochopień, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
Sylwia Szklorz 
Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od 
    nieruchomości. 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu 
Komisji, przypomniał, że zmiana wynika ze Zmiany sołtysa Tułowic Małych. 
Brak pytań. 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od 
nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
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Wyłączenia z głosowania: 
Agnieszka Zawadzka, Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 
Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Piotr 
Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) 
Andrzej Pochopień, Agnieszka Zawadzka 

NIEOBECNI (1) 
Sylwia Szklorz 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego  
     na realizację zadań pn.: „Budowa dedykowanego oświetlenia przejścia dla pieszych w ciągu 
     DW nr 405 w m. Tułowice, ul. Porcelanowa (na wysokości Emma Market)” oraz „Budowa 
    dedykowanego oświetlenia przejścia dla pieszych w ciągu DW nr 405 w m. Tułowice,  
    ul. Porcelanowa (na wysokości PKP)” w ramach Marszałkowskiego Programu poprawy  
    bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych „SUPER ZEBRA”. 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt został omówiony na wspólnym posiedzeniu 
Komisji i wyjaśnił potrzebę jej podjęcia. 
Wobec braku pytań poprosił o odczytanie treści uchwały. 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego na 
realizację zadań pn.: „Budowa dedykowanego oświetlenia przejścia dla pieszych w ciągu DW  
nr 405 w m. Tułowice, ul. Porcelanowa (na wysokości Emma Market)” oraz „Budowa 
dedykowanego oświetlenia przejścia dla pieszych w ciągu DW nr 405 w m. Tułowice,  
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ul. Porcelanowa (na wysokości PKP)” w ramach Marszałkowskiego Programu poprawy 
bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych „SUPER ZEBRA”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 
Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 
Pochopień, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
Sylwia Szklorz 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
      zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tułowice w 2025 roku. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił że Program jest uchwalany corocznie. 
Wobec brak pytań. 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tułowice w 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 
Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 
Pochopień, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
Sylwia Szklorz 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rekomendacji dla Burmistrza Tułowic dotyczącej działań  
       związanych z dysponowaniem lokalami należącymi do gminnego zasobu nieruchomości.  
       (punkt zdjęto z porządku obrad) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rekomendacji dla Burmistrza Tułowic w zakresie podejmowanych 
      działań w związku z dysponowaniem nieruchomościami gruntowymi niezabudowanymi  
      stanowiącymi własność gminy Tułowice. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy stałych Komisji Rady 
       Miejskiej w Tułowicach na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że uchwała została oparta o przesłane przez Przewodniczących 
Komisji Programy pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Tułowicach. 
Brak pytań. 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy stałych Komisji Rady 
Miejskiej w Tułowicach na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 
Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 
Pochopień, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
Sylwia Szklorz 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Tułowicach na 2025 r. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że uchwała została oparta o Programy pracy stałych Komisji 
Rady Miejskiej w Tułowicach jak i zaplanowane sprawozdania. 
Brak pytań. 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Tułowicach na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 
Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 
Pochopień, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
Sylwia Szklorz 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Poproszona przez Przewodniczącego Skarbnik Gminy Bogusława Krawczyk omówiła kluczowe 
zmiany oraz ich pochodzenie. 
Wiceprzewodniczący odczytał treść uchwały następnie zarządził głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, 
Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, Piotr Szmidt, Anna 
Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (2) 
Michał Kuciński, Adam Pestka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
Sylwia Szklorz 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2025 r. 
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Poproszona przez Przewodniczącego Skarbnik Gminy Bogusława Krawczyk omówiła zmiany 
wprowadzone w zapisach uchwały. 
Burmistrz odpowiedział na pytanie, które zadał Radny Michał Kuciński, dlaczego wydaje się 
środki na remont ulicy Betonowej, gdy ostatnio Radni zgłaszali inne pilne potrzeby remontów. 
Wyjaśnił, że jest to ukłon w stronę przedsiębiorców, również w celu odciążenia drogi na ulicy 
Porcelitowej, jak również wysoką punktację wniosków dotyczących budowy dróg dojazdowych 
do stref ekonomicznych. 
  
Wiceprzewodniczący odczytał treść uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta 
Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, Piotr 
Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (2) 
Michał Kuciński, Adam Pestka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
Sylwia Szklorz 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

17. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym podkreślił, że od nowego roku szkolnego Przedszkole wraca do zwyczajnego 
trybu pracy, poruszył sprawę zmniejszającej się liczebności dzieci. Wymienił spotkania,  
w których uczestniczył. 
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Burmistrz poinformował o otrzymaniu przez Gminę dofinansowania do remontu oczyszczalni 
ścieków w wysokości 21,5 mln. zł. Również o otrzymanych środkach na remonty przepompowni 
ścieków: 2 w Tułowicach Małych i 2 w Ligocie Tułowickiej. 
Podziękował wszystkim którzy przyczynili się w tej sprawie. 
Poinformował, że przygotowywany jest projekt na przebudowę stacji uzdatniania wody. 
 
Burmistrz Andrzej Wesołowski oraz Sekretarz Wiesław Księski odpowiadali na zadawane 
pytania Radnych: 
Michała Kucińskiego, Piotra Szmidta, Agnieszki Zawadzkiej, Tomasza Gali. 
 
 
18. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  
       między Sesjami. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala wymienił spotkania, w których wraz z Wiceprzewodniczącym 
uczestniczył. 

 

19. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

Radny Michał Kuciński przedstawił złożone interpelację ws. polityki relokacji i wsparcia dla 
osób przesiedlonych, a także projekty uchwały w sprawie zobowiązania Burmistrza Gminy 
Tułowice do podjęcia konkretnych działań związanych z repatriacją oraz w sprawie podjęcia 
działań na rzecz wsparcia repatriantów w Gminie Tułowice. 
Radny Michał Kuciński poruszył sprawę sprzedaży mieszkania. 
 
 
20. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala poinformował o prośbie Nadleśnictwa Opole o możliwość 
wystąpienia ich przedstawiciela na sesji celem omówienia gospodarki leśnej prowadzonej na 
terenie Gminy Tułowice i uzgodnieniu tej wizyty na kolejnej sesji. Powiedział o wpłynięciu dwóch 
petycji, które zgodnie z właściwością zostały skierowane do rozpatrzenia do Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji, wymienił również inną korespondencję otrzymaną w okresie 
międzysesyjnym. 
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21. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 
Przewodniczący Rady przypomniał Burmistrzowi o złożonej prośbie o przygotowanie 
zestawienia o złożonych deklaracjach dotyczących odpadów oraz wykazu zarejestrowanych 
podmiotach prowadzących działalność gospodarczą oraz informacji o działaniach w tym 
zakresie. 
 

22. Wolne wnioski. 
Obecny na sesji Pan Sebastian przedstawił prośbę o sprzedaż pasa nieużytku. 
Dyskutowano na temat sprawy Pana Sebastiana. 

 Radna Anna Wojciuk-Nowak podziękowała wszystkim zaangażowanym w opiekę nad 
wolnożyjącymi kotami i innymi zwierzętami i zwróciła się o pilne  
Przeanalizowania możliwości zmian w budżecie i przesunięcie choćby minimalnej kwoty na 
konieczną i zgłaszaną potrzebę sterylizacji. 
 
 Radna Agnieszka Zawadzka poruszyła temat podcinki budynku świetlicy w Skarbiszowicach 
poinformowała, że część budynku jest już zabezpieczona, ściany są suche, lecz został jeszcze 
niewielki odcinek i może udało by się jeszcze w tym roku to wykonać. 
 
Radny Andrzej Pochopień zaapelował o pomoc w sprawie naprawy drogi powiatowej na trasie 
Tułowice – Goszczowice, ponieważ po zimie jest ona bardzo mocno zdegradowana. 
Burmistrz Andrzej Wesołowski poruszył sprawę odwołanej wizyty Starosty Opolskiego, 
zaproponował zapraszanie raz na kwartał Radnych Powiatu naszego tereny, aby informowali 
Radę o poczynaniach dotyczących Gminy. 
 
 
23. Zakończenie obrad. 
Przewodniczący przekazał informację o planowanej sesji w dniu 8 kwietnia o godz. 16:30 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach Tomasz 
Gala zamknął XV sesję Rady Miejskiej w Tułowicach 

 

                                                   Przewodniczący 
                                                      Rady Miejskiej w Tułowicach 

                                                                                                       Tomasz Gala 


